
R E F E R A T   

af bestyrelsesmøde 

.rsdag d. 5. november 2024  

kl. 19.00 i Klublokalet. 

 

 

 

01. Godkendelse af dagsorden. 
• Godkendt. 

02. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde d. 24.9. 
• Godkendt. 

03. Orientering fra badmintonafdelingen. 
• Afdelingen har ca. 40 medlemmer p.t. Hvilket er en .lbagegang på 23 medlemmer i forhold 

.l sidste sæson. 
• Juleafslutning aIoldes d. 9. december. 
• Nerf Gun – det er ikke lykkedes at finde en fast ugentlig .d, hvorfor det forsøges med et 

arrangement en lørdag eller søndag for at få gang i afdelingen. 
04. Orientering fra gymnas.kafdelingen. 

• Afdelingen har 528 medlemmer p.t., hvilket er ca. 40 mindre end sidste sæson på samme 
.dspunkt. 

• BudgePer ser fint ud – sluPer formentlig med et overskud på godt kr. 200.000,-. 
• Der har været aIoldt Svedig lørdag og Onsdag i hallen med pænt fremmøde. Næste Onsdag 

i hallen er 4.12 og næste Svedig lørdag d. 4.1. 
• Der er ekstra træning for 5 springhold i Sorø-hallen d. 17.11. 
• Kursus i 1. hjælp afvikles d. 30.11. .lmelding .l Bo. 
• Gymnas.kudvalget har møde d. 5.12. 
• 2 hold er nedlukket grundet for lidt .lmeldte. Hockey forsøges opstartet igen eVer jul. 
• Kurser om ADHD i samarbejde med DGI. 
• TilrePelæggelse af næste sæson er så småt i gang. 
• Der har været aIoldt møde med Skolen om diverse redskabsrum. Det følges der op på når 

Skolen får ryddet ud i lokalet under Tumlesalen. 
05. Orientering fra bankoafdelingen. 

• Richard kunne oplyse, at spillene går godt og vi ligger lidt foran resultatet for sidste år 
06. Orientering om regnskab. 

• For at få lidt mere i rente har vi fastlåst kr. 1,2 mill. .l 1,70% ind.l 1. maj 2025. Renten var 
den samme uanset om vi låste i et helt år eller for en kortere periode. 

• OK-aValen: Det er nu muligt at søge på PGI i appen hvis man vil støPe. OK er ved at 
undersøge hvordan de kan få støPe .l el-biler med ind i aValen. 

• Dit Sorø – medlemskab fortsæPes i 2025. 
• Omkostningsgodtgørelse .l bestyrelsen – der uddeltes bilag .l udfyldelse. 
• MePe og Heidi deltager i kursus vedr. regnskab, aIoldt af Sorø Kommune. 

07. Ansøgning om ikke budgetlagt støPe .l afdelingerne. 
• Ingen ansøgninger. 

08. Status vedrørende springgrav. 
• Vi vil rePe henvendelse .l Sorø Kommune for at undersøge muligheden for at placere en 

springgrav i forbindelse med gymnas.ksalen. 



09. Orientering fra formanden. 
• Ingen bemærkninger. 

10. Eventuelt. 
• Ingen bemærkninger. 

11. FastsæPelse af dato for næste bestyrelsesmøde. 
• Fastsat .l d. 7. januar 2025 kl. 19.00 i Klublokalet. 

 

 

       Abud .l mødet fra Grethe Kris.ansen, banko 

 

       Referat: 

 

        Richard 

 

 
 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

  

        

             

 

 

 


